
Protokół Nr XLIIIIl O 

XLIII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego, która odbyła się 
8 listopada 20 l Or. w godz. od 10.00 do 11.00 w Sali Kominkowej WDK 
w Kielcach (część robocza). 

Obradom przewodniczył pan Tadeusz Kowalczyk- przewodniczący Sejmiku. 

Sesja odbyła się według następującego porządku obrad: 

1. 	 Otwarcie 1. części posiedzenia XLIII sesji Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego. 

2. 	 Stwierdzenie kworum. 
3. 	 Wybór sekretarzy obrad. 
4. 	 Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 
5. 	 Zgłoszen ie interpelacji. 

6. 	 Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego w okresie pomiędzy sesjami. 
7. 	 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

7. 1. zmian w budżecie województwa na 20 lOr. 
7.2. zmiany uchwały Nr XXXlX/680/10 w sprawie trybu prac nad projektem 
uchwały budżetowej województwa. 


a) wystąpienie Marszałka Województwa 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów 

c) dyskusja 

d) głosowanie projektów uchwał . 


8. 	 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym terenu lotniska w Masłowie dla 
fimly Magellan Pro-Seryjce Sp. z 0.0. Kielce na okres 10 lat i wyrażenia 
zgody na podnaj em części. 

a) wystąpienie Wicemarszałka Województwa 
b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji Współpracy 

z Zagranicą 


c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów 

d) dyskusja 

e) głosowanie projektu uchwały . 


9. 	 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu 
Współpracy Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami 
Pozarządowymi na 2011 r." 

a) wystąpienie Członka Zarządu - Marka Gosa 
b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny 
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c) dyskusja 
d) głosowanie projektu uchwały . 

10. 	Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL1700/10 Sejmiku 
Województwa Świętokrzyskiego z dnia 9 sierpnia 20 lOr. w sprawie 
ustanowienia planu ochrony Chęcińsko-Kieleckiego Parku Krajobrazowego. 

11. 	Sprawy różne. 
12. 	 Zamknięcie obrad. 

Przebieg sesji 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady XLIII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. Powitał radnych i zaproszonych gości zgodnie z załączoną 

listą obecności (załączniki nr 1) . 


Ad 2. 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, iż w sesji uczestniczy 23 radnych, tym 

samym obrady są prawomocne. 


Ad 3. 

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych Jerzego Suchańskiego 


i Grigora Szaginiana. 


Ad 4. 

Radni otrzymał i porządek obrad sesji. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o zgłaszanie uwag do porządku obrad sesji . 

Wobec braku uwag przewodniczący Sejmiku oznajmił , iż Sejmik przyjął 
zaproponowany porządek obrad. 

Ad 5. 

W punkcie " interpelacje i zapytania" głos zabrali: 

radny Mieczysław Gębski w sprawie zamknięcia Komisariatu Policji 

w Chmielniku; 


radny Józef Grabowski w sprawie 

- zaawansowania prac związanych z projektowaniem dróg wojewódzkich 
Nr 751 , 754 i 755 oraz terminu rozpoczęcia działań w terenie, 
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- koncepcji dotyczącej zagospodarowania opuszczonego przez Bibliotekę 

Pedagogiczną budynku przy ul. Iłżeckiej w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz 
utworzenia parkingu przed nowym obiektem wspomnianej biblioteki. 

Ad 6. 

Radni otrzymali Informację Marszałka Województwa z działalności Zarządu 

Województwa Świętokrzyskiego wokresie pomiędzy sesjami (w wersji 
elektronicznej). 

Wobec braku sprzeciwu przewodniczący Sejmiku uznał, iż Sejmik przyjął ww. 
" Informację Marszałka .. . " . 

Ad 7. 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawie zmian w budżecie województwa na 
20101". 

Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu pani Marii Fidzińskiej

Dziurzyńskiej, która przedstawiła następujące projekty: 

1. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
2010L, polegających na zwiększeniu łącznych kwot planu dochodów 
i wydatków o 26.000.000,00 zł, stanowiących środki uzyskane na podstawie 
umowy z dnia 19 października 2010r. Nr 563/20 10/Wn-l 3INZ-WA-SP/D 
zawartej z Narodowym Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania pn.: "Odbudowa wałów 

przeciwpowodziowych wraz z budowlami hydrotechnicznymi zniszczonymi 
przez powódź na terenie województwa świętokrzyskiego w 2010 roku. 

2. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
201 Or. , polegających na zwiększeniu łącznych kwot planu dochodów 
i wydatków o 3.552,90 zł, z przeznaczeniem na zwrot niewykorzystanych 
dotacji celowych na realizację zadal1 z zakresu administracji rządowej. 

3. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
2010r. polegających na zwiększeniu planu dochodów i wydatków budżetu 
województwa o kwotę 291.601,38 zł, z przeznaczeniem na zwrot 
niewykorzystanych przez beneficjenta dotacji wraz z odsetkami dotyczących 
Działań w ramach Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju 
Regionalnego 2004 - 2006, Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013 
oraz Regionalnego Programu Operacyjnego na lata 2007-2013. 
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4. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
2010r., polegających na zwiększeniu łącznych kwot planów dochodów 

wydatków o 262.000,00 zł , pochodzących z refundacji kosztów obsługi 

Wojewódzkiego FW1duszu Pracy, z przeznaczeniem na zabezpieczenie: kosztów 
realizacji zadań samorządu województwa w zakresie polityki rynku pracy, 
wynikających z ustawy o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy oraz 
wydatków związanych ze wspólnym użytkowaniem z ŚZMiUW nieruchomości 
przy ul. Witosa 86 w Kielcach. 

5. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
2010r., polegających na zwiększeniu łącznych kwot planów dochodów 
i wydatków o 250.000,00 zł, pochodzących z wpływów z tytułu pomocy 
finansowej udzielanej między jednostkami samorządu terytorialnego na 
dofinansowanie zadań inwestycyjnych i zakupów inwestycyjnych, na podstawie 
Umowy Nr 15/PL/2010 z dnia 20 października 2010r. z Gminą Morawica, 
z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą 

"Przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 763 na odcinku Radkowice - Brzeziny od 
km 3+440do km 4+680 - II etap". 

6. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmIan w budżecie województwa na 
2010r., polegających na zwiększeniu łącznych kwot planów dochodów 
i wydatków o 16.520,00 zł, stanowiących środki dotacji celowej i płatności na 
realizację Działania 2.2 "Wsparcie dla systemu adaptacyjności kadr" w ramach 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 2007-2013. 

7. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
20 lOr., polegających na przeniesieniach pomiędzy paragrafami w ramach 
działu 852 - Pomoc społeczna, rozdziału 85212 - Świadczenia rodzinne, 

świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia 
emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego na łączną kwotę: 5.726,23 zł. 

8. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
201 Dr., polegających na przesunięciu między działami i rozdziałami na 
kwotę 60.000,00 zł, z przeznaczeniem na bieżące funkcjonowanie 
Wojewódzkiego Domu Kultury w Kielcach. 

9. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 
2010r. polegających na przesunięciu w ramach działu i rozdziału na 
kwotę 72.700,00 zł, z przeznaczeniem na realizację Działania 10.1 Pomoc 
Tec1miczna w ramach PO KL 2007-2013. 
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10. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmian w budżecie województwa na 

20 lOr., polegających na zmianach w: 

-planie wydatków budżetu województwa na 2010 rok w dziale 851 - Ochrona 

zdrowia rozdziale 85111 - Szpitale ogólne. 

-planie wydatków na zadania inwestycyjne roczne w 20 10 roku (bez zadań 


współfinansowanych z budżetu UE i źródeł zagranicznych). 

-planie dotacji celowych na 2010r. 

-planie dotacji podmiotowych w 2010r. 


11. Projekt uchwały Sejmiku w sprawie zmiany uchwały nr XXXIX/6801l0 

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej województwa. 


Skarbnik Maria Fidzińska-Dziurzyńska omówiła treść ww. projektów 
uchwał, a następnie wniosła o ich przyjęcie przez Sejmik. 

Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu radnemu Wojciechowi Borzęckiemu, 
przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który poinformował 

o pozytywnym zaopiniowaniu powyższych projektów przez Komisję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Sejmiku poddał ko lejno pod głosowanie projekty uchwały. 
Zapytał , kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 20101'. polegających na zwiększeniu łącznych kwot 
planu dochodów i wydatków o 26.000.000,00 zł, kto jest przeciwny, kto 
wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIII/767/10 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 2 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 2010r. polegających na zwiększeniu łącznych kwot 
planu dochodów i wydatków o 3.552,90 zł, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się od głosowania? 

Uchwała Nr XLITV768/l0 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 3 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmIan 
w budżecie województwa na 2010r. polegających na zwiększeniu planu 
dochodów i wydatków budżetu województwa o kwotę 291.601,38 zł, kto jest 
przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr XLIll/769/10 w ww. spraWie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 4 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 20 lOr. polegających na zwiększeniu łącznych kwot 
planów dochodów i wydatków o 262.000,00 zl, kto jest przeciwny, kto 
wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIII/77011 O w ww. spraWle została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 201 Or. polegających na zwiększeniu łącznych kwot 
planów dochodów i wydatków O 250.000,00 zł, kto jest przeciwny, kto 
wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XLlII/77l/10 w ww. sprawIe została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 6 do protokołu. 

Zapytal kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 20 lOr. polegających na zwiększeniu łącznych kwot 
p1anów dochodów i wydatków o 16.520,00 zl, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIII/772110 w ww. spraw le została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 7 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 20 lOr. polegających na polegających na 
przeniesieniach pomiędzy paragrafami na łączną kwotę 5.726,23 zł, kto jest 
przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIII/773110 w ww. sprawie zostala podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 8 do protokołu. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zmian 
w budżecie województwa na 2010r. polegających na przesunięciu między 
działami i rozdziałami na kwotę 60.000,00 zł, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIIU774/10 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr 9 do protokołu. 



7 


Zapytał, kto z radnych jest za podj ęciem uchwały dotyczącej zmian 

w budżecie województwa na 20 l Or. polegających na przesunięciu w ramach 

działu i rozdziału na kwotę 72.700,00 zł, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się 


od głosowania? 


Uchwała Nr XLIlI1775/l 0 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 

jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 


Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały dotyczącej zm1an 

w budżecie województwa na 20 lOr. polegających na znuanach w: 

-planie wydatków budżetu województwa na 20 l O rok w dziale 851 - Ochrona 

zdrowia rozdziale 85111 - Szpitale ogólne. 

-planie wydatków na zadania inwestycyjne roczne w 20 10 roku (bez zadań 


współfinansowanych z budżetu UE i źródeł zagranicznych). 

-planie dotacj i celowych na 20 l Or. 

-planie dotacji podmiotowych w 2010r. kto jest przeciwny, kto wstrzymał się 


od głosowania? 


Uchwała Nr XLll11776/l0 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 

jednogtośnie i stanowi załącznik nr J J do protokołu . 


Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 


nr XXXIX/680/l0 w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej 


województwa, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 


Uchwata Nr XLIII/777/ l O w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 

jednogłośnie i stanowi zalącznik nr 12 do protokołu. 


Ad 8. 

Radni otrzyma] i projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym terenu lotniska w Masłowie dla 
firmy Magellan Pro-Service Sp. z 0.0. Kielce na okres 10 lat i wyrażenia zgody 
na podnajem części . 

Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu Wicemarszałkowi Województwa 
Świętokrzyskiego Zdzisławowi Wrzałce, który przedstawił ww. projekt, 
omówił jego treść, a następnie wniósł o przyjęcie przez Sejmik. 

Radny Krzysztof Dziekan, zastępca przewodniczącego Komisji Strategii 
Rozwoju , Promocji i Współpracy z Zagranicą, poinformował o pozytywnym 
zaopiniowaniu wspomnianego projektu. 
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Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu radnemu Wojciechowi Borzęckiemu, 
przewodniczącemu Komisji Budżetu i Finansów, który przekazał informację 
o pozytywnym zaopiniowaniu projektu. 

W dyskusji głos zabrali: 

radny Mieczysław Gębski, który wyraził opinię, iż dziwi fakt ustanowienia 
dzierżawy na tak długi olues (lO lat). Ponadto, jego zdaniem, czynsz dzierżawny 
jest zbyt niski. W uzasadnieniu (w opinii prawnej) widnieje zapis mówiący 
o tym, iż zawarcie umów użytkowania, najmu lub dzierżawy na czas dłuższy niż 
3 lata lub na czas nieoznaczony następuje w drodze przetargu. 
Zatem, w opinii radnego, kwestia ta winna być rozstrzygnięta w procedurze 
przetargowej. Na zakończerue zwrócił się do Zarządu Województwa 
Świętokrzyskiego z prośbą o ustosunkowanie się do powyższych kwestii; 

radny Józef Kwiecień, który zauważył, iż niestety projekt nie był właściwie 
przygotowany. Dotychczasowa opinia prawna była niezadowalająca. 
Podkreślił, że radni mają prawo oczekiwać rzetelnego przygotowania 
wszystkich dokumentów. Zdaniem radnego aktualna opinia została sporządzona 
w sposób prawidłowy. Ponadto przyznał, iż w innym trybie (tj. przetargowym) 
można było osiągnąć znacznie wyż ze ceny. 
Zaznaczył jednak że Sejmik jest uprawniony do udzielenia zgody na 
wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym. Według radnego fmna Magellan 
Pro-SerYjce Sp. z 0.0. jest poważnym partnerem do rozbudowy lotniska w 
Masłowie . 

Podkreślił, iż należy w zamierzeniach inwestycyjnych przewidzieć udział 

kapitałowy . Na zakończenie podziękował za solidne przygotowanie aktualnych 
dokumentów; 

radny Janusz Koza, który zauważył, i ż przyjęcie dyskutowanej uchwały 

otwiera drogę firmie Magellan Pro-Service Sp. z 0.0. do nabycia (po olueślonym 
czasie) wspomnianej nieruchomości w trybie bezprzetargowym. 
Radny wyraził opinię, iż nie rozumie powodu dla którego udzielana jest zgoda 
na wydzierżawienie terenu na tak długi okres (10 lat) w trybie 
bezprzetargowym. Należy ponadto zauważyć, że zastosowanie, już na wstępie, 
trybu przetargowego pozwoliloby zawrzeć umowę dzierżawy na 
korzystniejszych warunkach; 

radny Jarosław Przygodzki, jako rzeczoznawca majątkowy podzielił opinię 

przedmówcy. Stwierdził ponadto, iż takie działanie jest swoistym "robieniem 
prezentu". W związku z powyższym poinfonnował o wstrzymaniu się od 
głosowania w tej sprawie; 
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Wicemarszalek Województwa Świętokrzyskiego Zdzisław Wrzalka 
podkreślił że dotychczasowy dzierżawca jest rzetelny i solidny, co stanowi 
ważny argument. Sprawdzony dzierżawca jest gwarantem stabilności. 
Następnie oznajmił, że lotnisko dysponuje dużym obszarem, dlatego wszyscy 
chętni mogą ubiegać się o dzierżawę tego terenu w celu postawienia hangaru. 
Na zakończenie poinfom10wal, że formę bezprzetargową wybrano z uwagi na 
to, iż jest to kontynuacja umowy; 

radny Mieczysław Gębski, odnosząc się do tematu dyskusji, stwierdził, że 

wysokość odsetek (0,05%) jest zaskakująco niska. 

W dalszej kolejności, w związku z zapisem (umowa dzierżawy § 4 pkt 8): 
"W przypadku, kiedy usytuowanie obiektu hangaru kolidować będzie z planami 
Wydzierżawiającego w zakresie gospodarki przestrzennej lotniska, Dzierżawca 
w telminie przedstawionym przez Wydzierżawiającego dokona na swój koszt 
przeniesienia obiektu hangaru na inną wskazaną przez Wydzierżawiającego 
nieruchomość w obrębie nieruchomości lotniska", zwrócił się z prośbą 

o doprecyzowanie pojęcia tenl1in (czy jest to tennin miesięczny, roczny czy 
półroczny); 

Wicemarszałek Województwa Świętokrzyskiego Zdzisław Wrzalka

nawiązując do łów przedmówcy - zauważył, iż 0,05 % należy pomnożyć 


przez 365 (roczne odsetki to około 18,25 %). 

Zaapelował, by nie manipulować faktami. 


Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ',yydzierżawienie w trybie bezprzetargowym terenu lotniska 

w Masłowie dla firmy Magellan Pro-Service Sp. z 0.0. Kielce na okres 10 lat 

i wyrażenia zgody na podnajem części. Zapytał kto z radnych jest za podjęciem 


projektu uchwały, kto jest przeciwny,kto wstrzymał się od głosowania? 


Uchwała Nr XLIIJ1778/10 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 

większością głosów (oddano 11 glosów"za" 11 głosów "wstrzymujących się" , 


3 głosy "przeciw") i stanowi załqcznik nr 13 do protokołu. 


Ad 9. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji "Programu 
Współpracy Samorządu Województwa Świętokrzyskiego z Organizacjami 
Pozarządowymi na 2011 r." 
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Przewodniczący Sejmiku udzielił głosu pani Jakackiej-Green, dyrektor 
Regionalnego Ośrodka Polityki Społecznej i Zdrowotnej, która przedstawiła 
ww. projekt omówiła jego treść, a następnie wniosła o przyjęcie przez Sejmik. 

Radny Marek Bogusławski, przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki 
Społecznej i Spraw Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu 
ww. projektu uchwały. 

Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
przyjęcia do realizacji "Programu Współpracy Samorządu Województwa 
Świętokrzyskiego z Organizacjami Pozarządowymi na 2011 r." Zapytał, kto 
z radnych jest za podjęciem projektUlIchwały, kto jest przeciwny, 
kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr XLIIT1779110 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załqcznik nr J4 do protokołu. 

Ad 10. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL1700/10 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 9 sierpnia 2010r. w sprawie 
ustanowienia planu ochrony Chęcińsko-Kie1eckiego Parku Krajobrazowego. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, iż dokonuje się zmiany w tytule 
załącznika Nr 1 uchwały Nr XL1700/ 10. Dotychczasowe brzmienie: ,Plan 
Ochrony Chęcińsko- Kieleckiego Parku Krajobrazowego (projekt) zastępuje się 
brzmieniem: "Plan Ochrony Chęcińsko-Kieleckiego Parku Krajobrazowego". 

Głosów w dyskusji nie było. 

Następnie przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie zmiany uchwały Nr XL17001l0 Sejmiku Województwa 
Świętokrzyskiego z dnia 9 sierpnia 20 l Or. w sprawie ustanowienia planu 
ochrony Chęcińsko-Kieleckiego Parku Krajobrazowego. Zapytał, kto 
z radnych jest za podjęciem projektu uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 
się od głosowania? 
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tJchwała Nr XLIlI/7801l0 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik 
jednogłośnie i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Ad lJ. 

W punkcie sprawy różne przewodniczący Sejmiku przypomniał radnym 
o obowiązku zdania laptopów. 

Ad 12. 

Przewodniczący Sejmiku podziękował wszystkim zebranym za dyscyplinę 
i porządek panujący na sali, a następnie zamknął 1. część obrad XLIII sesji 
Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

ekretarze obrad 

Radny Jerzy Suchański .......... . . .. . Radny Grigor Szaginian .. , . . . .... . . . 

Przewodniczący Sejmiku 

Tadeusz Kowalczyk 

Protokół sporządziły: 

Anna Stopczyńska- Grzela 
Barbara Chrz~szczyk 




























